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RM.0002.43.2022            

Protokół nr XLIV/2021 

z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 26 stycznia 2022 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:13 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

pracowników Urzędu Miejskiego oraz poinformował, że obrady XLIV sesji są transmitowane 

na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecny radny Zbigniew Waprzko, radny Wiesław Gąsiorek (dotarli później). Lista 

obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Leopold Ciesielski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XLIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLII i XLIII sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego programu wspierania 

rodziny w Gminie Rzgów na lata 2022-2024". (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu 

prowadzonych przez Gminę Rzgów oraz określenie maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli 

oraz specjalności i formy na które dofinansowanie może być przeznaczone w 2022 r. 

(DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących własność Gminy Rzgów. (DRUK 3) 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Rzgów. 

(DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2022-2040. (DRUK 5) 

a) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Łodzi w sprawie opinii do projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Rzgów (DRUK 6); 

b) przedstawienie opinii Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów dotyczącej 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rzgów na lata 2022-2040 (DRUK 7); 

c) dyskusja w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów 

na lata 2022-2040; 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2022-2040. (DRUK 5) 

14.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 

2022. (DRUK 8) 

a) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Rzgów na 2022 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu Gminy 

Rzgów w 2022 roku (DRUK 9); 

b) przedstawienie opinii Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów dotyczącej 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2022 

(DRUK 10); 

c) dyskusja w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2022; 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów 

na rok 2022. (DRUK 8) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2022 roku. (DRUK 11) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego w 2022 r. (DRUK 12) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego. (DRUK 13) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego w 2022 r. (DRUK 14) 

19.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego na 2022 rok. (DRUK 15) 

20. Komunikaty, sprawy różne.  

21. Zamknięcie XLIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5.  

Protokoły z XLII i XLIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie zostały przyjęte bez uwag.  

 

Ad.6. 

Informacja o stanie bezpieczeństwa przygotowana przez podinsp. Tomasza Konopkę 

Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie została przedstawiona przez Przewodniczącego 

rady Radosława Pełkę z uwagi na nieobecność Komendanta. Informacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad.7.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
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Ad.8.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej oraz w jakich wydarzeniach gminnych uczestniczył.   

 

Ad.9. 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik MOPS Aneta Łopyta.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy gmina ma zamiar rozbudowywać bazę lokali 

socjalnych, interwencyjnych. 

Burmistrz wyjaśnił, że gmina posiada lokale na cele interwencyjne, ale nie planuje się 

rozbudowy bazy lokali komunalnych.   

Kierownik MOPS Aneta Łopyta powiedziała, że gmina dysponuje lokalami socjalnymi i 

pojedyncze osoby w przypadku nagłej potrzeby mogą z tego korzystać.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLIV/430/2022 w sprawie przyjęcia "Gminnego 

programu wspierania rodziny w Gminie Rzgów na lata 2022-2024". 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 

Ad.10. 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLIV/431/2022 w sprawie ustalenia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolu prowadzonych przez Gminę Rzgów oraz określenie maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 

nauczycieli oraz specjalności i formy na które dofinansowanie może być przeznaczone w 

2022 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 

Ad.11. 

Kierownik Referatu Justyna Błach omówiła projekt uchwały oraz przedstawiła aktualne stawki 

najmu, zaznaczając że zawierając nowe umowy najmu stawki czynszu zostaną zwaloryzowane.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLIV/432/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
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zawarcie kolejnych umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 

Ad.12. 

Burmistrz wyjaśnił, że zmiany w Studium są potrzebne, tak aby można było rozpocząć nowe 

inwestycje w teren, które przyniosą kolejne dochody dla gminy.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała czy z Gospodarza jest tylko jeden wniosek inwestora 

czy jest ich więcej.   

Specjalista Agnieszka Krawiec wyjaśniła, że z Gospodarza jest więcej wniosków inwestorów.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy na wszystkie tereny wskazane w uchwale są wnioski 

inwestorów, przede wszystkim chodzi o teren Makro. 

Burmistrz wyjaśnił, że studium jest potrzebne przede wszystkim aby rozwiązać problem z 

odwodnieniem terenu Makro. Jeżeli chodzi o wnioski inwestorów to one będą potrzebne 

dopiero po uchwaleniu uchwały.  

Radny Kordian Skalski zapytał co zamierza potencjalny inwestor na terenie Makro.  

Burmistrz wyjaśnił, że potencjalny inwestor chce zagospodarować cały teren.  

Radny Kordian Skalski zapytał dlaczego nie korzystamy z okazji i nie wpisaliśmy terenu 

osadników do zmiany Studium.  

Burmistrz powiedział, że zmiana studium dla osadników zostanie sfinalizowana w 

odpowiednim czasie, ponieważ nadal na terenie przebywa ZWIK w Łodzi, dzięki czemu 

wpływają podatki do budżetu. 

 

Radny Rafał Kluczyński zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Radny Jarosław Świerczyński zasygnalizował, że chciałby zgłosić wniosek formalny.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał obsługę prawną co w sytuacji, gdy radny 

Jarosław Świerczyński zgłosił by wniosek dalej idący.  

Radca prawny Leopold Ciesielski wyjaśnił, że w pierwszej kolejności należy poznać treść 

wniosku formalnego, jednakże to w gestii przewodniczącego rady jest to czy podda go pod 

głosowanie.  

Radny Rafał Kluczyński poprosił o opinię obsługę prawną o stanowisko, który wniosek będzie 

w pierwszej kolejności głosowany.   

Radca prawny Leopold Ciesielski powiedział, że nie ma żadnej przesłanki negatywnej, aby 

wniosek radnego Kluczyńskiego był głosowany. Przewodniczący rady decyduje, który wniosek 

będzie głosowany.  

Radny Jarosław Świerczyński zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad niniejszego 

projektu uchwały z uwagi na brak wniosków inwestorów. Ponadto warto byłoby porozmawiać 

z inwestorami na temat partycypacji w kosztach jeżeli chodzi o budowę zjazdów z DK91.   

Przewodniczący rady Radosław Pełka poprosił o opinie prawną w kwestii wniosków 

formalnych. 

Radca prawny Leopold Ciesielski podsumował, że pierwszy wniosek kończył dyskusję i 

zmierzał do głosowania projektu uchwały, natomiast drugi miałby doprowadzić do 

nierozpatrywania uchwały, mimo tego, że Rada przyjęła porządek obrad na początku sesji. 

Według mecenasa w takim przypadku Rada powinna rozpatrzyć przedstawiony projekt 

uchwały i poddać pod głosowanie wniosek formalny radnego Rafała Kluczyńskiego.  
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Przewodniczący rady Radosław Pełka w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek 

radnego Rafała Kluczyńskiego o zakończenie dyskusji.   

W głosowaniu – 10 „za”, 4 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnego Rafała Kluczyńskiego.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek radnego Jarosława 

Świerczyńskiego o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Rzgów. 

 

Radny Marek Bartoszewski wyraził sprzeciw wobec głosowania wniosku radnego Jarosława 

Świerczyńskiego.  

Radca prawny Leopold Ciesielski stwierdził, że po przegłosowaniu wniosku pierwszego Rada 

powinna merytorycznie rozpatrzyć przedstawiony projekt uchwały. Jednakże to jest władza 

przewodniczącego rady jak będzie prowadził obrady rady.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka dodał, że jeżeli są zgłaszane wnioski to należy je 

głosować.  

Radny Jarosław Świerczyński powiedział, że jeżeli jego wniosek formalny nie zostanie 

poddany pod głosowanie złoży skargę do Wojewody Łódzkiego w zakresie procedowania 

niniejszego projektu uchwały.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że doprowadzono do takiej sytuacji, że nad każdym 

projektem uchwały można zamknąć dyskusję, nie prowadząc merytorycznej dyskusji.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący rady Radosław Pełka biorąc pod uwagę opinię 

obsługi prawnej Urzędu nie poddał pod głosowanie wniosku radnego Jarosława 

Świerczyńskiego o zdjęcie z porządku obrad niniejszego projektu uchwały.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 4 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLIV/433/2022 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Jan Spałka, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

„PRZECIW” (4 radnych) 

Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Przemysław Szczech 

 

Przerwa.  

 

Ad.13. 

a) Przewodniczący rady Radosław Pełka przedstawił uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii do projektu uchwały o 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rzgów. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
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b) Przewodniczący komisji Rafał Kluczyński przedstawił opinię Komisji Gospodarki, Budżetu 

i Finansów dotyczącą projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2022-2040. Opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

c) Radny Marek Bartoszewski stwierdził, że planowany dług gminy jest dość przerażający. 

Radny zapytał o budowę chodnika na ul. Kombajnowej w Starej gadce.  

Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski wyjaśnił, że 108 tys. zł zostało przeniesione z roku 

2021 na 2022 r., ponieważ były to koszty szacunkowe, natomiast koszt budowy chodnika 

będzie o wiele wyższy.    

 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2022-2040 i 

zawnioskował do Rady Miejskiej w Rzgowie o jej przyjęcie. Autopoprawka stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Radny Paweł Redzynia odnosząc się do wniosków składanych w ramach Polskiego Ładu 

podkreślił, że należy bardzo dobrze skosztorysować inwestycję, a nawet przeszacować 

inwestycję.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie autopoprawkę Burmistrza.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2022-2040.  

 

d) Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLIV/434/2022 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2022-2040. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

 

Ad.14.  

a) Przewodniczący rady Radosław Pełka przedstawił uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Rzgów na 2022 rok oraz możliwości sfinansowania 

planowanego deficytu Gminy Rzgów w 2022 roku. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

b) Przewodniczący komisji Rafał Kluczyński przedstawił opinię Komisji Gospodarki, Budżetu 

i Finansów dotyczącą projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na 

rok 2022. Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 



       

7 

 

c) Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2022 i zawnioskował do Rady Miejskiej 

w Rzgowie o jej przyjęcie. Autopoprawka stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Radny Paweł Redzynia wyraził niezadowolenie z przedstawionej autopoprawki Burmistrza do 

projektu budżetu na rok 2022 i wykreślenia pewnych inwestycji w sołectwie Stara Gadka. 

Radny będzie składał wniosek formalny.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka wyjaśnił, że w pierwszej kolejności należy przyjąć 

autopoprawkę burmistrza, aby można było zgłaszać kolejne wnioski formalne w zakresie jej 

zmiany.  

Mecenas Leopold Ciesielski potwierdził, że w pierwszej kolejności należy przyjąć 

autopoprawkę. 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie autopoprawkę Burmistrza.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Rzgów na rok 2022. 

 

Radny Paweł Redzynia zgłosił wniosek formalny o wykreślenie z autopoprawki Burmistrza do 

projektu uchwały w sprawie budżet na rok 2022 pkt 23 ze zmniejszenia planu wydatków 

„Budowa chodnika na ul. Kombajnowej w Starej Gadce”.  

Skarbnik Anna Czarnocka wyjaśniała, że ta pozycja jest przeniesiona do WPF w ramach roku 

2022. Wykreślenie tej pozycji spowoduje niezgodność WPF z budżetem.    

Mecenas Leopold Ciesielski nigdy nie spotkał się  z sytuacją. aby radni składali wnioski do 

pozycji budżetowych, jeżeli wyłączną inicjatywę w tym zakresie ma burmistrz, który nie 

wyraził zgody na zmianę.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka nie zgodził się z mecenasem, ponieważ organem 

stanowiącym budżet jest rada gminy, ponadto padł wniosek formalny. Rada ma prawo 

dokonywać zmian i przesunięć w budżecie do momentu gdy nie zwiększa deficytu swoim 

działaniem.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że musi być zgodność między WPF a budżetem i nie 

zgodził się z zaproponowaną zmianę. Ponadto ma zamiar wykonać inwestycje budowy 

chodnika w roku 2022.  

Radny Paweł Redzynia dziwi się że tydzień temu na komisji Burmistrz nie przedstawił takiej 

zmiany i nie widzi problemu, aby taka zmianę przyjąć.   

Radny Paweł Redzynia biorąc od uwagę zobowiązanie burmistrza do wybudowania chodnika 

i dobro wszystkich wycofał wniosek formalny.  

 

Radny Kordian Skalski przedstawił wnioski grupy radnych do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2022. Wnioski stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Burmistrz Mateusz Kamiński podkreślił, że inwestycja na cieku Struga pojawiła się z uwagi na 

wiele wniosków mieszkańców przy okazji wniosków do Strategii Rozwoju Gminy, a radni 

proponują usunięcie tej inwestycji. Ponadto Burmistrz odniósł się do pozostałych 

zaproponowanych zmian.  

Burmistrz zaapelował o głos rozsądku wśród radnych i głosowanie przeciw przedstawionym 

wnioskom.  

Radny Kordian Skalski stwierdził, że aby mieć wpływ na profilaktykę prozdrowotną w 

pierwszej kolejności należy się zająć zanieczyszczeniem powierza w gminie, które jest bardzo 

wysokie. Ponadto nikt z radnych nie wnioskował o zmniejszenie środków na grupy działające 

w GOK, a jedynie chodzi o zoptymalizowanie wydatków związanych z obsługą GOK. Jeżeli 
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chodzi o folie rolnicze rolnicy zgłaszają, że jest to bardzo duży problem na wsi w związku z 

czym zwiększenie środków w tym zakresie jest zasadne. 

Radny Zbigniew Waprzko dziwi się grupie radnych, że składa wnioski na sesji chociaż odbyły 

się dwa spotkania w sprawie budżetu na rok 2022.  

Radny Rafał Kluczyński uważa, że projekt i budowa GPZ jest przedwczesnym pomysłem, 

ponieważ nie wiadomo w jakiej wysokości będą dofinasowania w ramach Nowego Ładu.   

Radny Paweł Redzynia powiedział, że zaproponowane zmiany dotyczą jedynie 0,5 % 

wydatków gminy. Ponadto radni mają prawo składać wnioski.  

Miedzy radną Kamilą Kuźnicką a radnym Zbigniewem Waprzko powstała dyskusja na temat 

przedstawionych wniosków radnych.  

Radny Rafał Kluczyński zaproponował, aby przestawione wnioski radnych głosować osobno a 

nie blokiem.   

Radny Marek Bartoszewski uważa, że należy uchwalić przedstawiony budżet przez burmistrza, 

a następnie na kolejnych sesjach wprowadzać zmiany. Wnioski grupy radnych zostały złożone 

ad hoc i nie zostały omówione.  

Kierownik Referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Miron Ossowski odniósł się do wniosku 

grupy radnych i punktu zmniejszenia środków na promocję gminy. Zmniejszenie kwoty na 

promocję nie pozwoli na realizację ciekawych i ważnych dla gminy przedsięwzięć. Kierownik 

powiedział, że pozycja jest ważna, potrzebna i nie warto z niej rezygnować.  

Radna Kamila Kuźnicka odniosła się do inwestycji na ul. Irysowej, która miała zostać wpisana 

do projektu budżetu z uwagi na to, iż osiągnięto RLMy potrzebne do budowy kanalizacji, a 

niestety Burmistrz nie ujął tej w budżecie. Radna czuje się oszukana i nie wie co ma powiedzieć 

mieszkańcom w takiej sytuacji.   

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski powiedział, że ul. Irysowa jest ulicą 

nieprzejezdną i jest przeciwny jakiekolwiek inwestycji, są inne ulice które wymagają 

inwestycji.  

Radny Jarosław Świerczyński powiedział, że w dniu uchwalania budżetu radni mogą wnieść 

poprawki jakie chcą, jeżeli uzyskają większość.  

Burmistrz powiedział, że radni nie rozeznali się przygotowując poprawkę do budżetu, widać 

brak wiedzy w zakresie planowania inwestycji. Burmistrz zasugerował, aby radni byli przeciw 

poprawce grupy radnych, a on zastanowi się nad inwestycjami, które zostały w niej wskazane.  

Radny Kordian Skalski zdziwił się zdaniem Burmistrza na temat wniosków radnych i przebiegu 

sesji oraz próbie ośmieszenia niektórych radnych.   

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wnioski grupy radnych.  

W głosowaniu – 7 „za”, 7 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

nie przyjęła wniosków grupy radnych do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Rzgów na rok 2022. 

 

d) Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLIV/435/2022 w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Rzgów na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, 

Jan Spałka, Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 
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„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (4 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.15.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLIV/436/2022 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 

2022 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

 „NIEOBECNI” (3 radnych) 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.16.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLIV/437/2022 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2022 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Kordian Skalski  

 

Ad.17.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLIV/438/2022 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

 

Ad.18.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  
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W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLIV/439/2022 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2022 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (2 radnych) 

Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll 

 

Ad.19.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLIV/440/2022 w sprawie ustalenia stawek 

jednostkowych dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego na 2022 

rok. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Jan Spałka  

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

 

Ad.20.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował radnych jakie tematy zostaną 

przedstawione na najbliższą sesję i poprosił o ustalenie dat posiedzeń Rady. Po ustaleniach 

uzgodniono, że 28.02. odbędą się komisje Rady, a 02.03 odbędzie się sesja.   

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski zapytał jak wygląda sprawa zakończenia 

budowy kanalizacji w Starowej Górze i Starej Gadce.  

Burmistrz powiedział, że nie ma ostatecznej decyzji co do przedłużenia terminu realizacji tego 

projektu.  

Radny Kordian Skalski poprosił Burmistrz o przyjrzenie się kwestii umożliwienia spotykania 

się Koła Emerytów w budynku GOK.  

Burmistrz poinformował, że jest umówiony na spotkanie z nową Prezes Koła na rozmowy.  

Radny Marek Bartoszewski poprosił Burmistrza, aby nie odkładał poprawki grupy radnych 

tylko dobrze ją przeanalizował i ewentualnie uwzględnił pewne pozycje w budżecie.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał jak wygląda sytuacja z panelami 

fotowoltaicznymi.  

Burmistrz wyjaśnił, że prace trwają. Informacja w tym zakresie zostanie przestawiona radnym.  

 

Ad.21. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 16:30 

zamknął obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  
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Dokładny zapis obrad XLIV sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu i 

dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2022.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 
         

http://www.rzgow.pl/

